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Ewa Stankiewicz (dziennikarka i reporterka) mówi o odwołaniu
emisji jej nowego filmu nt. katastrofy smoleńskiej. Autorka
dowiedziała  się  o  decyzji  TVP  za  pośrednictwem  publicysty
wPolityce.pl  Michała  Karnowskiego.  Jak  ocenia,  zarzuty  o
bezprawne użycie materiałów w filmie są bezzasadne. Obecnie
jedyną  szansą  na  upublicznienie  filmu  jest  odkupienie  od
telewizji  publicznej  praw  do  jego  emisji.  Ewa  Stankiewicz
wskazuje, że jej film nie został pokazany ze względu na silne
naciski polityczne. Rozmówczyni Magdaleny Uchaniuk ubolewa nad
tym, że pod rządami Zjednoczonej Prawicy państwo polskie wciąż
jest daleko od wyjaśnienia okoliczności smoleńskiej tragedii.
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